
CONSlLlUL GENERAL AL MUNICIPIULUI BUCURES-TI 

PROCESUL - VERBAL 
incheiat i n  gedi~ifa ordinara a 

Consiliului General al Municipiului Bucuregti 
din data de 12.10 2006, orele 15,00 

Sedinta a avut loc in  sala de consiliu de la etajul Ill din cladirea Primariei 
Municipiului Bucuregti, la care au participat 54 din cei 55 de consilieri 
municipali. 

La gedinta au participat urmatorii: domnul primar general Adriean 
Videanu, doarhna Mantale Mioara - Prefect al Institutiei Prefectului~ 
Municipiului Bucuregti, doamna Cristina Corut su bprefect al Institutiei 
Prefectului Municipiului Bucure~ti, domnul Dumitru Stanescu - secretaruli 
general al municipiului Bucuregti. 

Au fost invitati s3 participe urmatorii: directorii aparatului propriu al; 
Primgriei ~ u n i c i ~ i u i u i  Bucuregti, directorii regiilor autonome aflate sub 
autsritatea Consiliului General al Municipiului Bucuregti, presa $i televiziunea. . 

La gedinla au fost absenti urmgtorii: Berbecaru A. 1 

DLsecretar general al Municipiului Bucuresti, Dumitru Stanescu 
Domnilor consilieri generali, stimati invitati, bine ati venit la lucrarile 

Consiliului General de astazi. 
V3 informer ca in  sa l i  sunt prezenti 40 de consilieri generali, deci sunt 

intrw nite conditiile de legalitate pentru desfagurarea gedintei. 
VS informez ca a fost redactat procesul verbal al gedintei Consiliului 

General al Municipiului Bucuregti din data de 18.09.2006, a fost afigat pe site- 
ul PrimSriei, nu s-au primit contestatii sau completari,a fost verificat cu banda, 
semnat de cinci consilieri generali. Vi-l supun spre aprobare. I 

Cine este pentru aprobarea procesului verbal al Sedintei din 18.09.2006? 
- 50 woturi , abtineri? - 1 vot (Mircea V), impotriva? - 0 voturi. 

v'a aduc la cunostinta ca domnul Grigorescu Niculae, coproprietar al 

terenului din Bd. Tudor Vladimirescu, nr. 18, sector 5, considerindu-se direct 

afectat de Hotarirea Consiliului General al Municipiului Bucuregtti' 

nr.161J06.07.2006 privind declararea de ustilitate publica a lucrarii de interes 

local "Regularizarea traseului bulevardului Tudor Vladirnirescu, intre str. 

Cedrilor si Calea Ra hovei", solicits anularea acesteia ca fiind abuziva,, 

netemeinica gi ilegala. 



Consiliul Local al Sectorului 2 a formulat plangere prealabils 'irnpotriva 
Hotsrarii CGlVlB nr.15312006, referitoare la raportarea de c3.tre primariile 
sectoarelor 1-6 a datelor referitoare la bugetele proprii. Propune s6 o 
reanalizgni, in sensul modificsrii ei, tn caz contrar ne actioneaza in instanfa. 

Prin prezenta va aduc la cunogtinta c& S.C. Grand Offices S.R.L. prin 
adresa 570026103.1 0.2006 a sesizat Consiliul General a l Mur~icipiului 
Bucure9ti cu privire la eroarea materials de la pozitia pozitia 11 (P.U.Z.- Calea 
Floreasca , nr. 55, Sector I )  din H.C.G.M.B. nr. 162106.07.2006. Astfel, 
dintr-o eroare materials au fost Tnscrigi gregit indicatorii urbanistici (POT max- 
70%; CWTmax - 4,2; Hrnax - 23m), indicatorii avizatii fiind (POT rnax-80%; 
CUTmax - 4,9; Hmax - 23m), conform avizului de urbanism emis de catre 
Directia Urbanism si Arnenajarea Teritoriului avand nr. 10121 129.03.2006 $i 
confmrn plansei anexa la aviz. Precizgm ca eroarea a fost confirmata si de 
Directia Urbanism gi Arnenajarea Teritoriului prin adresa 4894105.10.2006.' 

Dau cuviintul dornnului presedinte de Qedints pentru a conduce lucr8rile 
sedintei noastre de azi. 

Dl.presedinte Tanase Antonel 
Buna ziua. Tncepern Qedin$ de azi prin a-i da cuvantul dornnului prin,,.' 

general pentru a face precizgri cu privire la ordinea de zi. 

Dl. prirnar qeneral Adriean Videanu 
Dornnule pre~edinte, stirnati colegi, , 

Propun scoaterea de pe ordinea de zi a urrniitoarelor proiecte de 
hotar&t-i: 

1. Proiect de hotirlre privind schimbul de proprietati intre terenul in 
suprafa@ de 625 m.p., situat in Bucureqti, la adresele pogtale Calea Dudegti 
nr. 154, nr. 156, nr.158, Str. Aristide Pascal r1r.39 si nr.41, sector 3, proprietatea 
dornnului Stan Ion qi terenul i n  suprafata de 625 m.p., situat i n  Bucure~ti, la 
fostele adrese po~tale, Str. Vlad Judetul nr.52, nr.54 qi Str. Aristide Pascal 
nr.37 gi nr.39, sector 3, apaflinand donieniului privat al municipiului Bucure~ti 

2. Proiect de hotat-are privind aprobarea schirnbului de proprieteti intre 
terenul situat in Sos.Giurgiului nr.58A1 sector 4, proprietatea dornnului Tudol; 
Mircea Cristian qi terenul situat in Sos.Giurgiului nr.126, sector 4, apaqinand 
municipiului Bucuregti 



3. Proiect de hotarare privind aprobarea schinibului de proprietati intre 
terenu l proprietatea domnului Paraschiv Tudor i un teren apa Qinand 
domeniului privat al municipiului Bucuregti 

4. Proiect de hotarare privind aprobarea scliirr~bului de proprietati intre 
terenul Tn suprafata de 21,67 m.p. situat in  Str. Serg. Pamfil Nastase nr.21, 
sector 2, proprietaiea domnilor Florin lonescu gi Alexandru Florin lonescu gi o 
parcel9 in  suprafata de 21,67 m.p. situatg in  Str. Pamfil Ngstase, sector 2, 
apacinand municipiului Bucuregti 

14. Proiect de hotarare privind aprobarea de a se Tnainta Guvernului 
Romiiniei propunerea de transmitere fara plata a Centralelor Electrice de 
Termoficare (CET Vest, CET Sud, CET Progresul, CET Grozavegti, CET 
Titan) $i a SC Termoserv Bucuregti SA din patrimoni~~l statului i n  patrimoniul 
privat al Municipiului Bucuregti gi i n  administrarea RADET Bucuregti 

32. Proiect de hotgrat-e privind aprobarea unor Planuri Urbanisticy 

Zonale 

$i va propun introducerea pe ordinea de zi a urmiitoarelor proiecte del 
hotgrire: 

1.Proiect de hotarare privind Tnaintarea catre Guvernul Romaniei a' 
propunerii de emitere a unei Hotarari de Guvern privind trecerea terenului in, 
suprafat8 de 40.416 m.p, situat in  B-dul Basarabia nr.37-39, sector 2, din' 
domeniul public al statului in  domeniul public al Municipiului Bucuregti gi in  
adn~i~istrarea Consiliului General al Municipiului Bucuregti 

2.Proiect de hotarare privind alegerea pregedintelui de gedinta 
3.Proiect de hotarare privind modificarea art.1 al Hotararii C.G.M.B 

nr. 1 15/2006( privind transmiterea imobilului situat i n  str. Lipscani nr.86-88, 
sector 3, 'in administrarea Centrului de proiecte Culturale al Municipiului 
Bucure~ti - ARCUB) 4 

4. Proiect de hotarare privind aprobarea indicatorilor tehnico-economic( 
aferenti studiului de fezabilitate actualizat pentru obiectivul de investitiil 
,,Consolidare, reparatii restaurare i modernizare la Muzeul George 
Severeanu" 

5.Proiect de hotargre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici 
aferenti studiului de fezabilitate actua lizat pentru o biectivul de investitii 
,,Consolidare, reparatii restaurare gi modernizare la Muzeul Theodor Aman" 

6. Proiect de hotarire privind trecerea in  adniinistrarea Casei de 
asigurgri de Sanatate a Municipiului Buc~.~regti pe o durata de 10 ani a spatiilor; 
situate tn imobilul din Str.Vasile Lascar nr.27, sector 2. 

7 Proiect de hotarare privind modificarea HotSrArii nr.215/30.08.2006, 
pentru reglementarea raporturilor contractuale privind spatiile cu altg 
destinatie decat cea de locuinta aflate i n  administrarea Consiliului General al 
Municipiului Bucuregti 



8. Proiect de hotarlre privind actualizarea listei spatiilor n~edicale,, 
supuse vlnzarii i n  conditiile Ordonantei de Urgent8 a Guvernului nr. 1 1012005,' 
aprobata cu modificari gi completari prin legea nr.23612006 

9. Proiect de hotarlre privind achizitionarea de imobile cu destinatia de 
locuinte de la persoane fizice sau juridice 

10. Proiect de hotarlre privind aprobarea organigramei, numZirului de 
postui-i, statului de funcgii gi Regulamer~tului de organizare $i functionare ale 
Administratiei Cimitirelor gi Crematorilor Umane 

11.Proiect de hotarlre privind aprobarea studiului de fezabilitate gi' 
indicatorilor tehnico-economici pentru investitia ,,Amenajare zona de colectare 
degeuri vegetale - Cimitirul Bellu" 

12. Proiect de hotar3re privi~id utilizarea unor sume din fondul de 
rezervs al bugetului CGMB pe anul2006 

Dl.consilier Purcarea Sorin 
Propun introducerea pe ordinea de zi a proiectului de hotarlre privind 

aprobarea reamplasarii statuii Carol I i n  Piata Revolutiei. Dupa cum gtiti! 
pregedintia Romaniei a declarat anul 2006 anul regelui Carol I. sunt fonduri 
alocate prin Ministerul Culturii pentru reconstruirea statuii regelui Carol I, care, 
a fost amplasata in  Piata Revolutiei gi probabil ca acest lucru va mai dura. 
insa avlnd in  vedere c i  suntem in  anul kegelui Carol I vB rog sii aprobati 
proiectul de reamplasare a statuii pe vechiul amplasament, in  Piata Revolutiei 
in  fata Bibliotecii Centrale Universitare. 

Proiectul are expunere de motive semnata de consilierii generali, eu gil 
colega mea dna.Cosma. El are 2 articole: 

Art.1- Se aproba reamplasarea statuii Carol I i n  Piata Revolutiei. I 

Art.2- Directiile de specialitate din cadrul PMB impreuna cu Centrul de 
Planificare Urban3 gi Metropolitana, respectiv Administratia Monumentelor gi 
Patrimoniului Turistic vor aduce la indeplinire prevederile prezentei hotar3ri. 

Dl.consilier Pop Romeo 
Propun introducerea pe ordinea de zi a proiectului de hotarlre privindl 

infiintarea Teatrului Tineretului prin reorganizarea $i restructurarea Teatrului 
de Proiecte Culturale Theatrum Mundi. Este un proiect cu toate documentele,, 
respectiv expunere de motive, raport semnat de directia de specialitate. 

DB.consilier Baleanu Dorin 
Propun i~i numele consilierilor PNL (dar sunt convins ca vor sustine 

aceasta propunere toti consilierii generali) introducerea pe ordinea de zi a! 
proiectului de hotsrare privind aprobarea unei reduceri de tarif pentru 
investifiile realizate de municipalitate in  aria de concesiune a APE1 NOVA. 

,-- 



in decursul celor 5 ani de cand a fost concesionat serviciul public de 
alimentare cu spa, PrimZtriile de sector $ i  PMB au efectuat investitii de circa 9' 
mil.EBIR0. Pentru compelisarea acestor cheltuieli am propus acest proiect L,, 

hot5rare prin care s5 se Tnainteze Comisiei de expeqi gi s5 evalueze exact 
valoarea 9i corespunzator s3 se reduc2 tariful la APA NOVA. 

De asemenea, mai am o propunere legat2 tot de APA NOVA, intruciit 
exist3 sute de reclamatii ale cetstenilor pentru abuzurile pe care APA NOVA 
le face in  legsturs cu facturarea abuziv5 a consumului de apS. Sunt sute de 
reclamaiii, sunt sute de procese in instants, cetatenii sunt purtati pe sslile, 
tribunalului, jar APA NOVA in dispretul fat5 de lege, fat5 de contractul de 
concesiune, al tuturor cetatenilor Bucuregtiului afirms cu nogalanta in  tribunal 
prin avocatii ssi c2 retelele telesco pice care su nt legatura dintre reteaua 
public2 $i blocurile de locuinte ar fi proprietatea cet8tenilor.Ca atare acegtia au, 
dreptul s3 niajoreze consumul de 5-6 ori fats de consurnul paugal. Data 
viitoare, dac2 domnul Andreas Baude, care gi-a asumat obligatia in  fata 
Primarului General, in urma cu cateva luni, cs va reveni asupra acestei 
masuri, dacs nu va sista aceste abuzuri, voi propune un proiect de hotarare 
prin care s2 notificsm APA NOVA, CGMB va va sustine rezilierea acestui; 
contract pentru a terrr~ina pentru totdeauna cu aceste abuzuri. 

Dl.consilier Giugula Mihai 
1 

Domnilor colegi, atrag din nou atentia c3 se incalc2 prevederile legale cu 
privire la convocarea CGMB. Este obligatoriu ca primarul s5 convoace gefii' 
grupurilor pentru a discuta ordinea de zi. Acest lucru nu s-a intaniplat gi de 
aceea grupul consilierilor PSD nu va vota decst proiectele de maxim3 urgenta. 
Cu privire la ordinea suplimentarg, aduc la cunogtinp Prefecturii c3 aceasta 
nu intrune9te conditiile legale pentru a promovat3 ast5zil in gedinta ordinar3.1 
Ele trebuiau promovate cu 5 zile inainte, discutate in  comisii, fapt pentru care 
ne vom abtine de la toate hot3rarile care nu sunt de urgent2 pentru consiliu. 

I 

Dl. consilier Mircea Valentin 
Pentru comisia juridica vreau s3 vs anunt c5 in  plus fat3 de cele retrasei 

de pe srdinea de zi, nu au primit aviz favorabil proiectele urm2toare: 
5. Proiect de hotgrare privind concesionarea, prin licitatie publics, a unuil 

teren apartinand domeniului privat al municipiului Bucure~ti, in  suprafat3 de' 
243,60 m.p., situat in  Str. Corcodugului nr.148, sector 6, pentru realizai,-' 
unei clidiri cu destinatia de locuinta 

6. Proiect de hotarare privind concesionarea, fSr3 licitatie publics, a unui 
teren apartinand dorneniului privat al municipiului Bucuregti, i n  suprafata de' 
137 m.p., situat adiacent imobilului din Str. Docentilor nr.1, sector 1, pentru 
realizarea extinderii unui imobil de locuinte 

?2. Proiect de hot3riire privind modificarea Anexei nr.2 din ~ot3rarea' 
C.G.M.B. nr.21112006, privind aprobarea llMetodologiei de evaluare a 

,* 



terenui-iior aparfinsnd domeniului public gi privat al mur~icipiului Bucure~ti ~i a 
docurnentatiei cadru de elaborare a ofertelor pentru procedurile de' 
concesionare" 

27. Proiect de hot6r3t-e privind aprobarea cooperirii Consiliului Local al 
Sectorului 5 prin Directia Generali de Asistents Social2 gi Protectia Copilului 
Sector 5 cu F.1.C.E Rominia 'in vederea finantarii gi realizgrii i n  comun a 
proiectului privind infiintarea ,,Centrelor de Zi" 

i 

28. Proiect de hotsrare privind aprobarea coopersrii Consiliului Local al 
Sectorului 5 al rr~unicipiului Bucure9ti prin Directia Generali de Asistenti3 
Social3 gi Protectia Copilului Sector 5 cu Asociatia ,,Ovidiu Rom" i n  vederea 
finantgrii ~i realizhrii i n  comun a proiectului privind infiintarea Cenntrului de Zi 
,,I.C. Br8tianu1' 

30. Proiect de hotarere privind aprobarea cooperarii dintre Consiliul local, 
al seasrului 5 Si lnspectoratul Scolar al Municipiului Bucure~ti, in  vederea 
derul2rii proiectului Leonardo da Vinci ,,Formarea Managerilor Scolari pentru 
Dezvoltarea Calitatii Totale in  Educatie" I , 

Referitor la ordinea de zi suplimentar~, vS aduc la cuno9tintS cS nu se 
poate lucra la acest mod, cu proiecte depuse in  ultimul moment.Nu am putut 
analizz aprofundat proiectele din lipsa de timp. Ne pare rau, dar nu putem sa 
le d h  GU semnitura de la comisia juridica fara ss le analizam. I 

DB.consilier Botos Laurian ! 
Fropun retragerea pct.20 de pe ordinea de zi, respectiv proiectul ae 

hotarlre privind aprobarea studiului de fezabilitate pentru realizarea investitiei, 
,,Extindere retele publice de alimentare cu ap5 $i canalizare pe strazile de 
pamant din anex3, localizate in  sectorul 3, pentru a se face studii del 
fezabilitate i n  toate sectoarele capitalei intruciit in  toate sectoarele sunt 
probleme. Data ne gsndim sectorul 5 are cel mai mare numgr de strazi de 
pamarrt, sectorul 4 la fel zona Ap3r5torii Patriei, inclusiv sectorul 'I, zonal 
Bucuregtii Noi , 2 Coco~i.  Doresc s l  revenim cu studiul pentru toat5 capitala 
pentru a avea o abordare unitara. 

Don~nul primar rreneral Adriean Videanu 
CIteva comentarii. Am convocat liderii de grupuri, din pgcate domnul 

Giugula nu a putut ajunge la timp. Ati fost convocat din timp, nu ati putut 
participa din considerente de timp. Nu sunt de acord cu scoaterea punctului 

I 20. Dupe cum gtiti, data trecuti am aprobat un proiect de hot i r i re privind 
trecerea unui numar de 15 strazi de la sectorul5 i n  responsabilitatea Capita1-'- 
i n  ideca de a sprijini sectorul 5 in  a rezolva aceste probleme. Avem proiecte 
care se deruleaza i n  sectorul 1, 6, 4. A venit $i rsndul sectorului 3 ~i nu ne 



1 

vom limita la a propune proiecte intr-un sector sau altul, ele sunt gi in  functie 
de dinarnica realizsrii lor. 

Dl.consilier Adir Victor 
Doamn3 Prefect, domnule Primar General, domnule pregedinte, am 

obsewat pe ordinea de zi un punct, punctul 19, un studiu de fezabilitate gi 
indicatori tehnico-economici privind obiectivul Stadionul National ,,Lia Manoliu". 
In 04.65.2006 am intrebat domnule primar general aga : doresc sa gtiu 
fondurile care sunt asigurate pentru acest stadion. Domnia voastra mi-a 
raspuns : finantarea investitiei se va face intr-un procent de 20-30 % 
municipalitate gi 70-80 % administratia central8 (citez din procesul verbal ars 
gedintst). in  momentul Tn care vom avea studiul de fezabilitate vom veni la 
C.G.M.B. pentru a stabili exact care sunt cotele de contribufie ale 
municipalit3tii. Sper ca dumneavoastrg astszi s i  mB convingeti cii nu m-am 
'ingelat ~ 2 n d  am crezl-rt sincer in  cuvantul pe care dumneavoastr3 I-aGti pus Tn, 
raspunsul ca : in  acest proiect de hotarsre vor fi foarte clar precizate coHele cu 
care rnanicipiul Bucuregti va suporta aceasta investitie. V3 multumesc. ' 

Di.primar qeneral Adriean Videanu 
Damnule consilier Adir, nu aveti r~ici un motiv sa v3 Tndoiti. Este 0' 

problernS de tehnica legislativa pe care probabil nu o stapaniti foarte bine. 
Dup3 aprobarea indicatorilor tehnico-economici de cBtre CGMB , acesta va, 
trimite Guvernului o adress pentru finantarea (aga cum am discutat cu Primul 
ministru) gi ce am declarat data trecutii este angajamentul municipalit3tii gi all 
primulzi ministru. Va spun, sursa din care se va face investitia de I- 

Adminlstratia Public3 centrala este fondul de dezvoltare din privatizsrile facute 
de c%rz Guvern gi va spun ca astazi au gi intrat cele 2,2 miliarde de Euro din 
privatizarea BCR-ului; bar~ii sunt la dispozitia Guvernului; ne pot aloca 
resurseie, dar exista o anumita etapizare, o anumita procedurS care trebuie, 
indeplinita. Nu luam nimic Tnapoi din tot ceea ce am spus data trecut8. 
lmportsnt era s3 avem indicatorii actualizati ai studiului de fezabilitate. DupB 
ce C.G M.B. aproba urmeaza procedura pe care am anuntat-o. 

Ed.consilier Constantin Barna Stelicii I 

Deoarece avem colegi in  CGMB, care dupB parerea mea se comporta 
ca n i ~ t z  securi$ti, v i  rog s3 i l  mandatam pe secretarul general s3 trimita la, 
CNSAS o adres3 sa vedem dac3 avem intr-adev3r acest tip de colegi printre 
noi. 

j 



Dk.presedinte Antonel Tanase 
Domnule secretar va rog sa notati propunerea. 

Dt.consilier Stan Ion 
Suntem de acord, eu in  mod sigur nu am facut acest lucru. Doresc si- i  

inmanez domnului Barna care a trecut de la opozitie la putere o brogura: 
Fapte zi minciuni, 2 ani PNL-PD. 

Gt.consilier Bileanu Dorin - 
Doresc sa ma refer la proiectul de la punctul 20, referitor la extinderea 

retelelor de alimentare cu apa in sectorul 3. Acest proiect a fost aprobat de 
Comisis de utilitati, sa speram sg fie Tn interesul cetstenilor din ace1 sector, dar 

I 

trebui sg spunem totugi ca asistam la o discriminare extrem de vizibila al 
primsriei sectorului 3. Este a treia sau a patra oara cand aprobam extinderea. 
reteleicsr de alimentare CIA apa gi canalizare. Mai sunt 1000 de strazi In toare 
sectsat-ele capitalei. Am vorbit cu domnul primar general pentru a Tntocnii 
studii de fezabilitate +i a acoperi Tntreaga zonh inatruc2t APA NOVA nu are, 
capital suficient sau nu vrea sa investeascg in  asemenea lucrari de investitii. 
Din padea directiei de utilitati avem un studiu insuficient, suportul logistic gi 

I 

uman este insuficient pentru elaborarea acestei documentatii. De aceea, 
sprijin~~P primarului general se refera la aceasta problema extrem de 
impocanta +i investitiile care se fac pentru Tnlocuirea conductelor se fie' 
deturnste pentru realizarea de retele de alimentare cu apa. 

Cl.consilier Adar Victor 
Fropun introducerea pe ordinea de zi a punctului de interpelari. 
%.m o interpelare la adresa Execuntivului PMB la care agtept r8sp1Ans. 

Di.primar general Adriean Videanu - 
L n singur comentariu legat de propunerea domnului Baleanu. 

Discri~~inarile pozitive vreau sZi le fac la adresa tuturor primarilor de sector 
dinamhi care vor sa-gi rezolve problemele 'in sector~~l lor. 

$titi foarte bine, sunt gi sectoare carora le-am dat nivele de investitii de, 
3 ori mai mari d e d t  altor sectoare. Este vorba de sectorul 1 gi 6 cu programur 
cu Barlca Mondiala-86 mil.USD numai pentru canalizare gi apg curenti in  
zonele deficitare. Cred ca ar fi incorect sa incercam sa politizam in  momentull 
de fats Yn lucru care nu este real. 

bp' ~ r ~ n u l e  pregedinte, legat de propunerea domnului Bileanu, am 
solicits: de 4 luni primariilor de sector investitiile facute in  apB gi canal pentru a 
putea zvea un astfel de proiect de hotgrare gi sa putem trimite comisiilor de 

'I _ _  



experti trebuie sa avem o baza real& Sunt cu totul de acord cu propunerea 
de a face o ajustare de tarif favorabila bucuregtenilor cu investitiile facute de 
administratie. Var rog in  schimb sa nu ne grabim, ne trebuie o evaluare facutal 
de noi. Comisia de expeqi nu poate face aceasta evaluare daca noi nu avem 
situati~ concreta de la toate sectoarele privind cuantumul inves'titiilor facute in  
decursul celor 5 ani. Suntem in  proces de a finaliza acest lucru, Executivul se 
ocup3 de acest lucru gi va rog sa nu luam o decizie in  acest sens, care ne-ar, 
impietz ci s3 o facem temeinic gi judicios. 
Domn~ie pregedinte, dintr-o eroare de inregistrare va rog sa luati 'in 
considerare faptul c3 punctul 6 de pe ordinea de zi suplimentara nu este cel 
caruia i-am dat citire ci: proiect de hotariire privind trecerea in  administrarea 
Casei crre asigurari de Sanatate Bucuregti pe o perioada de 10 ani a spatiilor 
situate Tn imobilul din sntr.Vasile Lascar 27, sector 2. 

L.presedinte Tanase Antonel I 

Che este pentru amendamentele propuse de domnul primar general la 
ordinea de zi? - 47 voturi, impotriva ? - 0 voturi, abfi~ieri ? - 6 voturi (Giugula 
M, Tucorache D, Goncea L, Robe P, Galetuge S, Surulescu A) 

Cine este pentru amendamentul propus de domnul consilier Purcarea S.' 
de intr3ducere pe ordinea de zi a proiectului de hotarere privind aprobarea 
reampiasarii statuii Carol I i n  Piata Revolutiei ? - 43 voturi, impotriva? - Q 
voturi, abtineri ? - 'I 0 voturi - 

I 

Crne este pentru amendamentul propus de domnul consilier Pop R. de 
introducere pe ordinea de zi a proiectului de hotarere privind infiinprea 
Teatrultni Tineretului prin reorganizarea gi restructurarea Teatrului de Proiectd 
Cultursie Theatrum Mundi ? - 45 voturi, abtineri ? - 1 vot (Ilie R), abtineri ? - 
7 votur; (Enciu I, Giugula D., Sur~~lescu A, Gheorghe V., Tudorache D.,Goncea; 
L., Star- I . ,  Robe P., Galetuge S., Botezatu P. ) 

I 

Cine este pentru amendamentul propus de domnul consilier Botog L. de 
a se rerrage punctul 20 de pe ordinea de zi? - 'I2 voturi (Enciu I, Giugula D., 
Surulescu A, Gheorghe V., Tudorache D.,Goncea L., Stan I., Robe P.,: 
Galetuse S., Botezatu P. ), impotriva ? - 25 voturi, abtineri ? - 10 voturi 

kcest proiect de hotariire ramlne pe ordinea de zi. 

I 

Cine este pentru amendamentul propus de domnul Barna ? - 53 voturi, 
abtiner ? - 0 voturi, impotriv8 ? - 0 voturi 



Cine este pentru amendamentul propus de domnul consilier Ad%r V. de 
introducere pe ordinea de zi a punctului de interpelari ? - 53 voturi, abtineri ? 
- 0 voturi, impotrivi ? - 0 voturi 

Cine este penntru ca reprezentantul taximetrigtilor s8 ia cuv%ntkil ? - 
voturi, abtineri ? - 8 voturi, impotrivi ? - 1 vot (Zlotea M) 

Ct . Manat - reprezentant al taximetri~tilor 
FI-oblema este ca trebuie rezolvate problemele cu autorizatiile pentru ca 

sunt foarte multe magini pe lista de agteptare, oamenii gi-au bigat banii i n  
magini, au facut investitii, nimeni nu spune nimic. Taxele se platesc continuu. 

Exista societiti comerciale care au autorizatii pe care le inchiriaza. 
Problems este de respecta art.45 din Constitutie, de a liberaliza autorizatiile 
ca toat2 lumea sa aiba acces gi sa munceasca. 

Dl.consilier Adir Victor 
Goamna Prefect, domnul Primar General, domnule pregedinte, onorati 

consilieri, doamnelor gi domnilor, am inteles din mass-media ca Primaria a 
Tncepul procesul de achizitionare a terenurilor in  zona Esplanada. In mass- 
media a aparut cifra de 3000 m.p. care s - ~ I J  achizitionat de catre Primarie de, 
la 6 praprietari. in  urma unui raport de evaluare (aga a scris in  press) insugit 
de cor~isia de negociere. Daca este corect, este corect. Eu vreau sa atrag 
atentia ii in C.G.M.B. s-a aprobat cumpararea acestor terenuri prin H o t i r B r ~ ~ '  
nr.5512306 care stipula la art.3 urm3toarele : se supune aprobarii C.G.M.B.1 
expefiiza de evaluare agreata de parfi in  vederea curr~pirarii terenurilor 
prevgz~te la art. 1. 

C'2nd am citi aga ceva in mass-media gi c lnd directori din P.M.B. mi-au 
confirmat ceea ce a apirut i n  media, am considerat necesar sB interpelez, sii 
intreb :,e distinsul nostru Primar General daci  lucrurile acestea sunt in  ordine! 
gi daci nu trebuia C.G.M.B sa fie informat ca s i  aprobe expertiza de evaluare 
agreat9 de p i@.  

'b's multumesc. 
I 

L' s.consilier Ilie Romeo 
L3 gedinta anterioarg am facut o interpelare adresate domnului primar 

genei.2; gi prin intermediul unor servicii am primit r3spunsurile. Era referitor la 
cergetwia care devine ugor profesionista in  Bucuregti gi care strica imaginea 
Bucuregtiului pe de o parte gi care frizeaza la un moment dat evaziunea 
fiscal2 jrin clgtigurile foarte mari pe care le pot obtine prin aceasta cergetori,., 
Am pri nit raspunsurile de la servicii gi vreau sa v i  spun cB Directia Asistenta 
Tehnici gi Jur'dica mi-a dat un raspuns foarte documentat iar Politia /I 



comun.tarl mi-a rlspuns ce a flcut sau ce trebuia s l  fac l  in  perioada' 
francobniei. Aceastl problem3 a fost rezolvatl, o s l  m l  ajute in, 
docum~ntarea mea politicl, dar doresc ins8 ca in cel mai scurt timp posibil s l !  
v l d  ~i mlsuri care se iau pentru ca acest fenomen al cergetoriei s8 fie eradicat 
cel puq(in in  zona centrall a capitalei. E jenant, pentru mine, ca cetltean al 
Bucure~tiului ca la fiecare intersectie s3 inchid gi s l  deschid geamul, sau sa 
bag mlna in buzunar s l  dau. Fac i n c l  o data un ape1 la domnul Primar 
General, ca prin serviciile pe care le are in subordine sa aplice legislatia pe 
care v5d c l  respectivul compartiment o gtie foarte bine. Wlultumesc. 

L,!i.primar general Adriean Videanu 
P.m retinut interpelarea gi vom da rlspunsul in  scris. 

@ t .  pre~edinte Tlnase Antonel I 

Pecem la proiect de hotarire privind concesionarea, prin iicitafie 
pubIic5, a unui teren apartinand domeniului privat al municipiului, 
Bucur-$ti, in suprafata de 243,60 m.p., situat in Str. Corcodugului nr.148, 
sector 6, pesltrle realizarea unei cl idir i  cu destinatia de locuinta I 

I 

Cine este pentru aprobarea proiectului de hotsrare ? - 28 voturil1 
impotriz4 ? - 0 voturi, abtineri ? - 12 voturi (Enciu I, Giugula D., Surulescu A,' 
Gheorche V., Tudorache D.,Goncea L., Stan I., Robe P., Glletuge S., 
BO~GZZILP P., Wlircea V, Toma T) 

I 

Acest proiect de hothrhre nu a fost aprobat. 
I 

P;ecem la psoiect de hot i r i re privind concesionarea, fa r i  licitafie 
a e~nui teren apaflindnd domeniului privat al municipiului 

Bucuezgti, i n  suprafat5 de 137 m.p., situat adiaceast imobiiului din Str. 
Docenfiior nr.1, sector 1, pentru reaiizarea extinderii unui imobil de 
locuin;;e 

I 
Cine este perrtru aprobarea proiectului de hotlrare ? - 20 voturi,~ 

YmpotrivS ? - 2 voturi (Stan I, Surulescu A), abtineri ? - 31 voturi 

/.zest proiect de hotlrare nu a fost aprobat. 

S-ecem la proiect de hotarire privind excluderea din lista spatiilor 
csmerziale qi de prestariservicii care se vand i n  baza Legii nr.55012002 a 
spatiil ;r situate in Aleea Suter nr.21, sector 4 gi Splaiul lndependentei 
nr.2K, sector 3, Bucuresti gi transrniterea spatiilor cu alta destinatie 
deciit .mceea de locuintii situate i n  Calea Mogilor nr.113, su bsol, sector 2; 

te 
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Aleea 3utes nr.21, sector 4 qi Splaiul lndependenfei nr.2K, sector 3, in 
adrnintstsarea Polifiei Cornunitare a Municipiului Bucureqti 

Cfi.consilier Giugula Mihai 
Din c2te am inteles i n  str.Sevastopol nr.19 se afl8 sediul national al 

Partid~lui Dreptate gi Adevar. Aceste sedii vor avea aceeagi soartg? 

Ci.consilier AdGr Victor 
in expunerea de motive gi i n  raportul de specialitate se precizeaza ca 

se dor3gte darea in  administrare gi folosint8 gratuit3. Daca dam numai in  
administrare obligatoriu trebuie sa pullem chirie. Propun urmatorul 
amendament : I 

l a  art.2 s3 se adauge :in administrarea gi folosinta gratuita a Politiei 
Cornupitare a Municipiului Bucure~ti. Daca tot este vorba de politia comunitara 
a munisipiului Bucuregti, deci este a noastra care protejeaza cetatenii. Asta el 
parerea mea. I 

3. presedinte Tanase Antonel 
Cine este pentru amendamentul propus de dorr~nul consilier Ad& V. ? 7 

42 voturi, impotriva ? - 0 vo'turi, abtineri ? - 11 voturi (Enciu 8 ,  Giugl-rla D., 
Sun~lesc~-r A, Gheorghe V., Tudorache D.,Goncea b., Stan I., Robe P.,, 
Galetu5e S., Botezatu P., Mircea V) 1 

Cine este pentru aprobarea proiectului de hotZir2re cu amendamentul, 
aproba? ? - 45 voturi, impotriva ? - 2 voturi (Giugula M, Botezatu Enescu P), 
abtiner; ? - 7 voturi (Enciu I, Sur~~lescu A, Gheorghe V., Tudorache D.,Goncea 
L., Stag I., Galetuge S.) 

P cest proiect a fost aprobat. 

Tsecem la proiect de Rotiirire privind eliberarea cedtificatului de, 
atestak-e a dreptului de proprietate asu pra terenu rilor aflate in patrimon;,:' 
S.C. C.3NPRECIV S.A. 

I 

C;l.consilier Giugula Mihai 
C .2ta indiviza. Cu amendament: doar cota indiviza. 

f E.consilier lovici Theodor - 
ELI propun retragerea acestor puncte, pentru cg avem multe societ3-(i1 

care d.;resc acelagi lucru s2 facem o gedinta numai cu acest subiect, sa fie 
argumentat pentru fiecare i n  parte pentru cota indiviz8, restul i n  concesionare. 



C..priniar qeneral Adriean Videanu I 

Sunt obligat s3 dau o explicatie: cererile tuturor societatilor care ne-211 
dat Tn ,udecata pentru eliberarea certificatului de atestare pe Hot2rarea 834 
trebuie sa le supun atentiei dvs. CGMB este suveran gi hotaragte ce vrea. 

C Lconsilier Baleanu Dori~i 
k m  vrea sa gtim gi noi care este motivul pentru care aceastii Hotarare 

de guvarn de 15 ani de zile procedeaza la improprietarirea anumitor cetateni 
gratis cu bunurile respective, fat3 de legea generala prin care s-au privatizat 
intreprinderile de stat gi au beneficiat salariatii sau cetatenii Rominiei cu acele 
cupoar:e.Aceste Tntreprinderi inteleg ca au fost luate de cativa baieti degtepti 
care 9i acum primesc mii de metri de teren in  centrul Bucuregtiului. Care sunt 
motive.9 de atatia ani de zile pentru care le dam gi doresc sa gtiu daca s-al 
facut o analiza ientru aceste societati. 

I 

E I. primar qeneral Adriean Videanu - 
ELI cred ca intrebarea ar 'trebui sa o puneti in  alta parte. Primarul general 

a ceruy Guvernului de mai bine de un an anularea hotararii 834, dar din pacate 
nu s-a fntamplat. €a acorda un tratament egal tuturor, foarte multe societati ,,, 
benefuat de 834, nu e irnportanta form,a de proprietate, important e 
tratamentul egal pe care 834 I-a avut fa@ de toti agentii economici. S i g ~ ~ r  cii 
unii sbnt Tntarziati, altii nu gi-au depus documentatiiie la timp. Din aspecte' 
birocra5ce nu s-a aprobat , cert este ca gi eu sunt de acord c8 se acordii 
dreptu: de proprietate cu mult prea multa ugurinfa pentru c8 spiritul Legii nr.31 
gi a hcrsrarii 834 din 1991 era acela pentru buna functionare a acelor societati' 
comet-ciale, nu pentru transformarea Tn afaceri imobiliare. Am participat la, 
elabor->pea acelei legi. Este o problema care nu tine nici de primarul general, 
nici de CGMB, e o problema care tine de legislativ gi care din pacate nu a fosj 
rezolv~ G. 

C ~.consilier Mircea Valentin - 
Ca sB v2 dau un argument in  plus pentru a nu vota aceste proiecte cel 

putin pnctele 8, 10, 11 : ele nu au nici un fel de situatie juridic& I ~ U  gtim dac31 
sunt terenuri revendicate, daca sunt in  instant& Ori e foarte clar Hotararea 
834 n., bate legile retrocedarii i n  nici un caz. Situatia juridica nu ests 
faculta tva gi ele vin constant pe acest tipic. I 

E l.consilier Oprisan Ion I 

I - 
.rdecAnd ca Hotararea 834 este o hotarare care gi-a f2cut efectul prin 

toate r-inisterele, singurul efect care nu s-a produs decat partial i n  momentul; 
de fa!S este partial si politic, de culoare. Ateta timp cat CGMB a avut 
rnajoriiaie PSD s-au dat la PSD. Sustin ca toate societaljle infiintate de CGMB, 
sa be:qeficieze in  mod real avand i n  vedere urmatorul lucru: darea in1 



administrare a terenurilor de c3tre PMB pe existenta societ3tii. Aga suns 
decret~l 26. S-au dat in  administrare pe un decret prezidentia nr.26 $i nu 
poate i, hat3 de CGMB at2ta timp c2t s-a inaintat de c3tre vechea conducere 
dinaiat.3 de 1989 dreptul de administrare asupra acestor terenuri, 834 a venit 
pe u r r 5  gi a fgcut urm3torul lucru: dreptul de administrare I-a dat in  drept de, 
proprietate. Dreptul de proprietate nu scoate de la plata aceste intreprindt,,. 
Ele ~ r r t  cumparate insa gi contrar legilor de la AVAS, ele ar trebui cumparate 
de la Pv-lmaria Capitalei. 

K: 1.consilier Stan Ion - 
[-tog secretarul general gi pe domnul primar s2 ia toate documentele din 

manda 141 trecut gi veti gasi terenuri date doar pentru biserici (m3 adresez $i 
presai 53 faca o analiz3). 48 de locatii doar pentru biserici, cele care au, 
apsrut printre blocuri. Nu am dat r~ici macar la o societate teren pentru ca am1 
avut dizcutii. S-au dat doar la cei care au avut cota indiviza, la cei care au avut 
magaz ye le-am dat cota indiviza. Va rog s3 ne prezentati domnule secretar cB, 
ceea c,? spunem este conform cu realitatea. Nu am dat decat pentru biserici. I 

I 

I 

Eli. presedinte Tanase Antonel - 
C *ne este pentru amanarea proiectelor be hoterare de la pct.8, 9, 10, 111 

de pe xdinea de zi ? - 35 voturi, irrlpotriv3 ? - 5 voturi (Oprigan I, Adar V 
I 

Petrov;oi 0, Moise A, Florescu D), impotriva ? - 0 voturi I 
P iceste proiecte au fost amhate. 

Lecem la proiect de hotirire privind modificarea Anexei nr.2 dini 
HotBrBrea C.G.M.B. nr.21112006, privind aprobarea ,,Metodologiei de 
evaluaae a terenurilor apaflinind domeniului public gi privat a!: 
munic,pi~.~lui Bucuregti gi a documentagiei cadru de elaborare a oferteQss 
pentru procedurile de concesionare I 

rZ~l.consilier Giuqula Mihai 
P 2easta hot8rare nu are avizul comisiei juridice. 

C . presedinte Tanase Antonel -- 
C,ne este pentru aprobarea proiectului de hotarare ? - 14 voturi, 

TmpotriG ? - 1 vot (Galetuge S), abtineri ? - 19 voturi 
Fcest proiect de hot3r2re nu a fost aprobat. 

I 

- 

T-ecem la proiect de hotirire privind preluarea in patrimoniull 
Munic; ~ i u l u i  Bucure~ti a unor bunuri externalizate de Administratia 
Nagionslg ,,Apele RomSne" I 



C fie este pentru aprobarea proiectului de hotarAre ? - 45 voturi, 
impotri~3 ? - 0 voturi, abtineri ? - 9 voturi (Enciu I, Giugula D., Surulescu A, 
Gheorche V., Tudorache D.,Goncea L., Stan I., GSletu9e S., Botezatu P.) 

A.zest proiect de hotarAre a fost aprobat. 

Trecem la proiect de hotarire privind trecerea anor $annual din 
dsrnsr-jul public in domeniul privat al rnunicipiului Bucure~ti 

CLprimar general Adriean Videanu - 
Este vorba de conductele de la RADET, avem active care sunt 

amor%izate gi trebuie s3 le casarn stimati colegi, pentru a le putea casa Be 
trecem din domeniul public Tn domeniul privat. 

I 

E..consiIier Giugula Mihai 
P;este conducte trec pe nigte terenuri cumparate de anumite societlti gi 

ne obliga pe noi sa le scoatem On domeniul privat sa poata s3 le vAndB, s& 
mareascii valoarea terenurilor. Este vorba de mall-ul care urmeazB sB se 
constr~~!ascS la Lujerului cu Militari. 

..presedinte Tiinase Antonel 
Cine &te pentru aprobarea proiectului de hotBrAre ? - 37 voturi, Tmpotriva ? - 
0 votur', abtineri ? - 12 voturi ((Enciu I, Giugula D., Sun~lescu A, Gheorghe V.,, 
Tudora=l-se D.,Goncea L., Stan I., Galetuge S., Mircea V, Stan N, Iovici V, 
Marinesicu I) 

1 
Pcest proiect de hotSrAre a fost aprobat. 

T zcem la proiect de hotiirire privind a probarea real izirii investitied 
prev5;i ste 'in cadrui Proiectului iinstalatie de Tncilnire centrala alimentat5 
cu gazs pentru capela Cimitirului Bellu I 

Cl,.consilier Stan Ion 
-A 

S 5 se precizeze c2 este vorba de cliidirile administrative. 

C. .presedinte Antonel Tanase -- - 
P+a este domnule Stan. Cine este pentru aprobarea proiectului de 

hot8r8r- ? - 43 voturi, TmpotrivB ? - 0 voturi, abtineri ? - 11 voturi ((Enciu I,, 
Giugulz D., Surulescu A, Gheorghe V., Tudorache D.,Goncea L., Stan I., 
Robe F., GBletuge S., Botezatu P., Forascu V) 

J@ zest proiect de hotarih-e a fost aprobat. 



Te-ecem la proiect de hotarire privind aprobarea realizirii invest'efiel 
prevgz~te in cadrul proiectului Extinderea refelei de alimentare cu gaze a 
Cimiti~~alwi Bellu 

Cine e ~ t e  pentru aprobarea proiectului de hot i r l re ? - 44 voturi, Ompotriva ? - 
0 votur:, abtineri ? - 10 voturi (Enciu I, Giugula D., Surulescu A, Gheorghe V., 
Tudora she D.,Goncea L., Stan I., Robe P., Galetuqe S., Botezatu P.) 

P zest proiect de hotarlre a fost aprobat. 
T w e m  la proiect de hot i r i re privind aprobarea realizarii investitiei 

prevgz~te i n  cadrul proiectului Alimentare cu apa a Cimitirului Bucure~ti i  
Nsi 

Cine erte pentru aprobarea proiectului de hotarlre ? - 46 voturi, TrnpotrivZi ? : 
I vot (%;iugula M), abtineri ? - 7 voturi (Enciu I, Surulescu A, Gheorghe V., 
Tudora she D.., Stan I., Galetuge S., Botezatu P.) 

rh ,=est proiect de hotarare a fost aprobat. 

T -ecem la proiect de hotirilre privind aprobarea studiului de 
fezabi8ltate ~i a indicatorilor tehnico-econornici pentru obiectivul do 
invest: ;ie "Reabilitare ~i rnodernizare - Stadionul National "'Lia Manolike" 

Cine ecte pentru aprobarea proiectului de hotarlre ? - 43 voturi, impotrivii ? - 
0 vatu:-i, abtineri ? - 11 voturi (Adlr V, Enciu I, Giugula D., Surulescu A, 
Gheorfhe V., Tudorache D.,Goncea L., Stan I., Robe P., Galetuqe S., 
Botezz-u P., Mircea V) 

A zest proiect de hotarlre a fost aprobat. 

- 
i yecem la proiect de hot i r i re privind aprobarea studiului 

fezabi; fate pentru realizarea investitiei ,,Extindere retele publice de 
alirner,:are cu apa ~i canalizare pe strizile de pamint din anexi, 
locaiizste i n  sectorul 3 

E .consilier Giuaula Mihai - 
S ~ n t  de acord cu propunerea ficutZi de colegul meu ca toate aceste 

studii c- fezabilitate sB fie facute pentru toate sectoarele. Informatia cB s-a dat 
la see ~ r u l  5 qi nu la alt sector este partial adevarata ~i mincinoasg ca de. 
obicei. -a sectorul 5 s-au dat 15 strazi, iar la sectorul 3 s-au dat 40. 



@l.consiIier Bgleanu Dorin .. 
IrC urmg cu 3 luni s-au aprobat 5 proiecte de hotgriiri din care pen:.-' 

sectorla! 5 au fost 99 de strgzi. Vg rog sg verificati. 

E.. presedinte Tgnase Antonel 
C'ne este pentru aprobarea proiectului de hotgriire ? - 44 voturi, 

impotri&i ? - 0 voturi, abtineri ? - 10 voturi (AdPr V, Enciu I, Giugula D.,' 
Surulescu A, Gheorglie V., Tudoraclie D., Stan I., Robe P., Gsletuge S., 
Botezah P.) 

P zest proiect de hot2rPre a fost aprobat. I 

Teecem la proiect de hotardre privind aprobarea studiullei de 
fezabilItate ~i indicatorilor tehnico-economici pentru investitia' 
,,Amer.ajare Capela de lemn la Cimitirul Straulegti - I!" 

Cine este pentru aprobarea proiectului de hotSrPre ? - 44 voturi, impotriva ? - 
0 voturi, abtineri ? - 10 voturi (Enciu I, Giugula D., Surulescu A, Gheorghe V.,k 
Tudora,=he D.,Goncea L., Stan I., Robe P., G$letuge S., Botezatu P.) 

k e s t  proiect de hotarire a fost aprobat. 

Trecem la proiect de hotarire privind aprobarea studiului dd 
fezabigitate @ indicatorilor tehnico-economici pentru investitia 
,,Amer-ajare Capela de lerr~n la Cimitirul Domnegti" 

Cine este pentru aprobarea proiectului de hot5rPre ? - 44 voturi, impotriva ? 
0 voturr, abtineri ? - 10 vonturi (Enciu I, Giugula D., Sur~~lescu A, Gheorghe V., 
Tudoreche D.,Goncea L., Stan I., Robe P., Galetuge S., Botezatu P.) 

4.cest proiect de hotariire a fost aprobat. 

T:ecem la proiect de hotarire privind aprobarea studiuhai de, 
fezabil:tate gi indicatorilor tehnico-economici pentru investit'-' 
,,Arne;- ajar@ lnstaiafie de iinciilzire cu lemne la CimitiruB Berceni" 

Cine este pentru aprobarea proiectului de hotGrPre ? - 44 voturi, impotriva ? - 
0 votl;~!, abjineri ? - 10 voturi (Enciu I, Giugula D., Surulescu A, Gheorghe V., 
Tudor~ :he D.,Goncea L., Stan I., Robe P., GBletu~e S., Botezatu P.) 

,@>zest proiect de hotarare a fost aprobat. Jc  ,,- 
4 ,  



- 
cecem la proiect de hotarhre privind utilizarea de cHtre 

S.C.SERVICE ClCLOP SA a fondurilor obtinute din vhnzarea activelor 
potriati-; HCGM B n r.28012003 

Cs.consilier Zatreanu Dan - 
F70pun urmator~~l amendament : 
L3 art.2-Fondurile prevazute la art.1 se vor putea utiliza numai prin 

hot&-& AGA. 

Gl.primar qeneral Adriean Videanu 
s t e  firesc domr~ule Zatreanu, aga se gi face. Responsabilitatea inntr-o 

compairie este prevazuta de lege, ea da competent2 AGA gi CA. Nu este 
cazul si3 prevedem suplimentar. 

I 

C:. presedinte Tanase Antonel 
\I: ne este pentru aprobarea proiectului de hotarPre ? - 52 voturi,, 

'impotrjvr3 ? - 1 vot (Bgleanu D), abtineri ? - 1 vot (Ad& V) 
Azest proiect de hotgrPre a fost aprobat. 

i 

-8:ecem la proiect de hotarare cu prlvi~e la aprobarea BrotocoluBui 
de Cr.sperare intre Municipiul Bucuregti (Rominia) ~i Oragul Woma; 
(ltalia) 

& ,.consilier Paliga Sorin 
F -opun urmatorul amendament : la art.7, alin.2 ,,cele dous parti vor face 

deme~ur i  pentru amplasarea unei copii a Columnei h i  Traian Tn centrulb 
Municipiului Bucuregti". 

, 

- 
L d z .  presedinte Tanase Antonel -- 
Cine este pentru amendamentul propus ? - 54 voturi 

I 

C, ne este pentru aprobarea proiectului de hotgriire cu amendamen.tull 
aproba: ? - 54 voturi 

.& :est proiect de hotarPre a fost aprobat. 
I 

- 
g ,-ecem la proiect de hotarire privind aprobarea PrstocoPului de: 

Coopr.-are intre Municipiul Bkscuregti, InspectoratuI Scolar al 
Mulsic sierlui Bucuregti gi Liga AparBrii Drepturilor Omului (LADO) 

f .ne este pentru aprobarea proiectului de hotSrPre ? - 38 voturi, 
Tmpot; Ci ? -*O voturi, abtineri ? - 11 voturi (AdPr V, Enciu I, Giugula D.,' 

B I 



Surulescu A, Gheorghe V., Tudorache D.,Goncea L., Stan I., Robe P., 
GAetu5e S., Botezatu P.) 

).zest proiect de hotarare a fost aprobat. 

- 
i -ecem la proiect de hotardre privind aprobarea cooperiisli 

Consll,atllasi Local al Sectorului 5 prin Directia Generali de Asistenti, 
Socisr-i ~i Protectia Copilului Sector 5 cu F.1.C.E RomPnia in  vederea 
%inaea$::fii ~i realizarii Tn comun a proiectului privind infiintasea ,,Centrelor 
de ZiqY 

1 

$I ne este pentru aprobarea proiectului de hotarare ? - 46 voturi, 
Tmpotr; ;ii ? - 0 voturi, abtineri ? - 8 voturi (Constantin Barna S, Mircea V, 
Z3trea~;u D, Cosnia R, Durnitrescu V, Untaru V, Cruceanu E, Paliga S) I 

P sest proiect de hotarare a fost aprobat. 
I 

'I-:-ecem la proiect de hot i r i re privind aprobarea cooperirii 
ConsiE:ului Local al Sectorului 5 al municipiului Bucure~ti  prin Directia; 
GeeaerrZ5 de Asistenti Sociali gi Protectia Copilului Sector 5 cab 
Asoci~Sia ,,Qvidiu Rom9' i n  vederea finantirii ~i realizirii in comuw a 
proiecrului privind Pnfiintarea CentruBui de Z1 ,,B.C.Britianuy9 

I 

C,ne este penatru aprobarea proieetului de hstarare ? - 46 vo.turi,i 
Tmpotjr r3 ? - 0 voturi, abtineri ? - 8 voturi (Constantin Barna S, Mircea V, 
Zatrea - w D, Cosma R, Dumitrescu V, Toma T, Cruceanu E, Paliga S) i 

.fi zest proiect de hotarare a fsst aprobat. 

7- 
i -F;cem la proiect de hotirsre privind aprobarea cooperarii 

Consii:ului Local al Sectorului 6 al municipiului Bucuregti prin Directiai 
GeneialH de Asistenti Sociali gi Protectia copilului Sector 6 cu Fundatia 
Copii in Dificultate, i n  vederea finantirii ~i realizirii i n  comun at 
proiec-uiui ,,Centrul Specializat pentru Copii cu Dizabilitifi Profunde" 

C h e  este pentru aprobarea proieetului de hstarare ? - 54 voturi 
A.sest proiect de hotarare a fost aprobat. I 

' -5cem la proiect de hot i r i re privind aprobarea cooperirii dintre' 
Consit-ar l local al sectorului 5 gi lnspectoratul Scolar al Municipiului 
Bucurlgti, in vederea derulirii proiectului Leonardo da Vinci y9Formarea~ 
Manag zrilor Scolari pentru Dezvoltarea Calititii Totale i n  Educatie" 

i - 
t 



C:ne este pentru aprobarea proiectului de hotBrlre ? - 50 voturi,, 
impotr,d ? - 1 vot (Mircea V), abtineri ? - 3 voturi (ZBtreanu Dl Cosma R,' 
Cruce2;;nu E) 

P zest proiect de hotBrlre a fost aprobat 

Trecem la proiect de hotarire privind aprobarea coopesarii Directiei 
Generde de Asistenta Sociala a municipiului Bucuregti cu Biserica 
Sf.Spi~idon Vechi i n  vederea finantgrii gi realizarii in comuw a 
Agez5,n~intului Socio-Medical Sf.Spiridon Vechi 

Cna.consilier Radu Mioara - 
Fropun urmBtorui amendament : 
J~~troducerea unui articol nou: Bbiectivul prev3zut la ad.4 se d e c I P  

obiecti.:! de interes public local 

- r i.presedinte TB~iase Antonel --- I 

Cine este pentru amendamentul propus de doamna consilier Radu M. '? 
- 54 vsturi 

Cine este pentru aprobarea proiectului de hot3rare cu amendamentull 
aproba; ? - 54 voturi 

cest proiect de hotBrlre a fost aprobat. 

Trecem la proiect de hotarire privind inaintarea catre Guvernul, 
Rorn2s3iei a propunerii de emitere a wnei Hotariiri de Guverw privind 
Itrece~ga terenwlui i n  suprafata de 40.41 6 m,p, situat in B-du! Basarabia 
nr.37-29, sector 2, din domeniul public al statului i n  domeniul public a\ 
Municipiului Bwcuregti gi On administrarea Consiliului General a1 
Municipiului Bucure~ti  
Cine s i te pentru aprobarea proiectului de hotBrlre? - 44 voturi, abtineri i - 
10 v o u i  (Enciu I, Giugula D., Surulescu A, Gheorghe V., Tudorachq 
D.,GQrcea L., Stan I., Robe P., GBletu9e S., Botezatu P.),impotriv3 ? - 0 
votu ri 

P sest proiect de hot3rSre a fost aprobat. I 

Trecem la proiect de hotarlre privind a legerea pregedinteiui de 
ged i n$2! 

2 propun pe doamna consilier Cosma Roxana. 



Dl.consilier Stan Ion 
il propun pe domnul consilier Tiinase Antonel 

Di.presedinte TGnase Antonel 
Renunt . 
Supun la vot alegerea doamnei consilier Cosma Roxana in functia ae 

pregeslnte al C.G.M. B. incepand cu data de 01.1 1.2006. Cine este pentru? - 
54 vclturi (unanimitate). 

Trecem la proiect de hotarire privind modificarea ad.1 al Hotiiririi 
C.G.Mi.B uar.?i512006( privind transmiterea imobilullei situat Tla str. 
Lipscaeai nr.86-88, sector 3, i n  admi nistrarea Centrului de prsiecte 
Cultaeralle a1 Municipiului Bucure~ti  - ARCUB) 

Cine este pentru aprobarea proiectului de hotGrire? - 42 voturi, abfineri 
? - 12 afoturi (Toma T, Tudor Popescu 6, Enciu 8 ,  Giugula D., Surulescu A, 
Gheorghe V., Tudorache D.,Goncea L., Stan I., Robe P., GGletuge S., 
Botezatu P.), Tmpotrivii ? - 0 voturi 

Acest proiect de hotiirare a fost aprobat. 

Treceni la proiect de hotgrsre privind aprobarea Sndicat~ri"~ 
tehnieo-ecsnomici aferenti studiului de femabilitate actuaiimat pentau 
obiectivu8 de investifii ,, Consolidare, reparaf ii restaurare gi modernizare 
la Muzeul George Severeanu" 

Gne este pentru aprobarea proiectului de hotSr%re? - 42 voturi, abtineri 
? - '12 voturi (Tonia T, Tudor Popescu 6 ,  Enciu I, Giugula D., Surulescu A, 
Gheorghe V., Tudorache D.,Goncea L., Stan I., Robe P., Giiletu9e S., 
Botezatu P.), Tmpotrivg ? - 0 voturi 

Acest proiect de hotiirare a fost aprobat. 

-- r t-ecem la proiect de hotarire privind aprobarea indicatorilor 
tehnica-ecsnomici aferenti studiului de fezabilitate actualizat pentau 
obiect:vcol de investitii ,,Consolidare, reparafii restaurare gi modernizare 
la Wlluzeul Theodor Aman" 

Claie este pentru aprobarea proiectului de hotarare? - 54 voturi 
Acest proiect de hotiirare a fost aprobat. 

Tcecem la proiect de Rotfirire privind trecerea in administrarea 
Casei d e  Asigur5ri de Shatate a Municipiului Bucuregti pe o duratii de 
10 an? a spatiilor situate in  imobilul din Str. Vasile Lascar nr.27, sector 2 

.. 



DE.consilier Stan Ion ,. 
I I  propun pe domnul consilier Tanase Antonel 

Dt.presedinte Tanase Antonel 
Wenun!. 
Supun la vot alegerea doamnei consilier Cosma Roxana in functia ae 

pregesrnte a1 C.G.M.B. incepand cu data de 01 .I 1.2006. Cine este pentru? - 
54 vaturi (manimitate). 

Trecem la proiect de hotgrgre privind modificarea art.9 al WotarSrii 
C.6.Mi.B nr.115/2006( privind transmiterea imobilului situat in str. 
kipscani nr.86-88, sector 3, On administrarea Gentrului de proiecte 
ClaBtuaal@ al Municipiului Buclare~ti - ARCUB) 

Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarare? - 42 voturi, abfineri 
? - 12 voturi (Toma T, Tudor Popescu C, Enciu I, Giugula D., Surulescu A, 
Gheorghe V., Tudorache D.,Goncea L., Stan I., Robe P., Galetu9e S., 
Botezatu P.), impotriva ? - 0 voturi 

Acest proiect de hotarare a fost aprobat. 

7-1-ecem la proiect de hotgrire privind aprobarea indicatoriBb.- 
tehnicca-economici aferenti studiului de fezabilitate actualizat pentru 
obiectivutl de investifii ,,Consolidare, reparatii restaurare 9 modernizare 
la Muzeul George Severeanu" 

Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarare? - 42 voturi, abtineri 
? - '12 voturi (Toma T, Tudor Popescu C, Enciu I, Giugula D., Surulescu A,, 
Gheorghe a/., Tudorache D.,Goncea L., Stan I., Robe P., Galetu9e S., 
Botezatu P.), impotriva ? - 0 voturi 

Acest proiect de hotiirare a fost aprobat. 

Trecem la proiect de hotarire privind aprobarea indicatorisor 
tehnico-economici aferenfi studiului de fezabilitate actualizat pentru 
obiec'6.1vul de investitii ,,Consolidare, reparatii restaurare ~i modernizare 
la Muzeaall Bheodor Aman" 

Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarare? - 54 voturi 
Acest proiect de hotiirare a fost aprobat. 

--irecem la proiect de hotargre privind trecerea On adrninistrarea 
Casei rle Asigurari de SanBtate a Municipiului Bucure~ti  pe o durata de 
10 ani a spafiilor situate i n  imobilul din Str. Vasile Lascar nr.27, sector 2 



Dl.consilier Stan Ion .. 
II propun pe domnul consilier Tanase Antonel 

Dl. presedinte Tanase Antonel 
Wenunt . 
Supun la vot alegerea doamnei consilier Cosma Roxana in  funqia ae 

pregesinte al C.G.M.B. incepend cu data de 01.1 1.2006. Cine este pentru? - 
54 voturi (manimitate). 

TI-ecem la proiect de hotiirgre privind mcdificarea ast.l a! Hotargrii 
C.G. W1.B nr.l43512006( privind transmiterea imobilului situat in str. 
bipscani n r.86-88, sector 3, i n  administrarea Centrub de proiecte 
CuBtusalle aii Municipiului Bucure~ti  - ARCUB) 

Cine este pentr~~ aprobarea proiectului de hotgrare? - 42 voturi, abtineri 
? - I 2  voturi (Toma T, Tudor Popescu C, Enciu I, Giugula D., Surulescu A, 
Gheorghe V., Tudorache D.,Goncea L., Stan I., Robe P., G8letuge S., 
Botezatu P.), Tmpotriva ? - 0 voturi 

Acest proiect de hotarare a fost aprobat. 

Trecem la proiect de hotar5re privind aprobarea indicatoriI-- 
te hnico-economici aferenti studiului de fezabilitate actualizat pentru 
obiectivul de investitii ,,Consolidare, reparatii restaurare si modernizare 
la M U H ~ U ~  George Severeanu" 

Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarere? - 42 voturi, abtineri 
? - 12 voturi (Toma T, Tudor Popescu C, Enciu I, Giugula D., Surulescu A, 
Gheorghe V., Tudorache D.,Goncea L., Stan I., Robe P., Galetu9e S., 
Botezatu P.), impotriva ? - 0 voturi 

Acest proiect de hotarare a fost aprobat. 

3-ecem la proiect de hotar5re privind aprobarea indicatoriIsr 
tehnico-economici aferenti studiului de fezabilitate actualizat pentsu 
obiect:,wnB de investitii ,,Consolidare, reparafii restaurare ~i moderwizare 
la Muzeul Theodor Aman" 

Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarGre? - 54 voturi 
Acest proiect de hotarare a fost aprobat. 

'recern la proiect de hotarare privind trecerea in administrarea 
Casei de  Asiguriri de Sinitate a Municipiului Bucuresti pe o durata de 
430 aeai ;a spafiilor situate i n  imobilul din Str. Vasile Lascar nr.27, sector 2 

1 / I  



Che este pentru aprobarea proiectului de hotsrare? - 44 voturi, abtineri 
? - 1C voturi (Enciu I, Giugula D., Surulescu A, Gheorghe V., Tudorache 
D.,Gorr=ea L., Stan I., Robe P., GSletuge S., Botezatu P.), Tmpotriva ? - n 
voturi 

Asest proiect de hotarire a fost aprobat. 

-r 

I .ecem la proiect de hotiirire privind modificarea Hotaririi 
nr.215 30.08.2006 pentru reglementarea raporturilor contractuale privind 
spafiile cu alta destinatie decit  cea de locuintii aflate i n  administrarea 
Consjl'ului General al Municipiului Bucuregti 

C :. presedinte Antonel T%nase - 
Cine este pentru aprobarea proiectului de hotSr&re? - 43 voturi, abtineri 

? - 'I: voturi (Enciu I, Giugula D., Surulescu A, Gheorghe V., Tudorachei 
D.,Gar;cea L., Stan I., Robe P., Galetuse S., Botezatu P., Torna T), impotriva 
? - 0 v3tus.i I 

Peest proiect de hotsr&re a fost aprobat, 
I 

Recern la proiect de hotarire privind actuaiizarea listei spafiilos 
rnedicde, supuse vinziiri i i n  conditiile Ordonantei de UrgentS a, 
Guvernului nr. 1 1012005, aprobata cu modificari qi completari prin ieged 
nr.2362006 

I 

C h e  este pentru aprobarea proiectului de hotar&re? - 43 voturi, abtineri 
? - 7 voturi (Enciu I, Gheorghe V., Tudorache D., Robe P., Galetuge S.,, 
6oteza.u P. Toma T, Mircea V ), irnpotrivs ? - 4 voturi (Giugula M, Stan I, 
Goncea L, Surulescu A) , 

Pcest proiect de hot8rSre a fost aprobat. 

I 

T-ecem la proiect de hotarire privind achizifionarea de imobiie clel 
destinz@a de locuinte de la persoane fizice sau juridice 

L.consilier Giuqula Mihai 
I 

Ein ce fonduri se vor face aceste achizijii? Din aceste fonduri nu puteai! 
sii fie emstruite dublul locuintelor daca le fscea Prirnaria. 

L.primar general Adriean Videanu 
C in resursele alocate de catre CGMB putern indeplini obiectivul previizut 

Tn HCCIMB. Este vorba de achizitia celor 200 de apartamente de stringent$ 
necesilate pentru a putea intra cu reabilitarea Centrului lstoric in  fo3S. Am 

tx. 



semna. deja contractul pentru reabilitarea infrastructurii $i pentru a putea' 
merge An paralel fara pierdere de timp trebuie s3 achizi'ljonam locuinte, pentru 
a le pcea oferi celor care locuiesc acum in  Centrul lstoric $ansa unui spatiu' 
locativ. 

Tatul se va face in  conformitate cu prevederile legale, achizitia se va 
face in  urma negocierilor pe piata libera. Nu putem cunoa9te i n  momentul de 
fat2 ca:e este valoarea. Suma va fi rezultatul negocierilor pe care comisia de 
negociere la nivelul Executivului o va stabili 9i este prevazuta i n  bug& 
municipalitatii. 

5i.consilier Giuqula Mihai 
C31re este suma? 1 milion, doua miliarde? 

G4.primar general Adriean Videanu --- 
f.orrform bugetului pe 2006 s-au alocat 100 mil.EURO pentru 

cump2 area de proprietati. in  bugetul municipalitatii sunt resurse suficiente. 

%Lt.consilier Giuaula Mihai - 
CGte case putem sa construim cu acegti bani? Construiam dublu, de c& 

nu am; Gicut-O? 

C*:.~resedinte Tanase Antonel -- 
Cine este pentru aprobarea proiectului de hotariire? - 4'1 voturi, abljneri, 

? - 1 C  voturi (Enciu I, Giugula D., Surulescu A, Gheorghe V., Tudorache 
D.,Gor :ea L., Stan I., Robe P., Galetuge S., Botezatu P.) , impotriva ? - , 
voturi 

&zest proiect de hotariire a fost aprobat 

T m e m  la proiect de hotarare privind aprobarea organigramei,, 
numZislui de posturi, statului de functii ~i Regulamentului de organizare' 
~i functionare ale Administrafiei Cimitirelor ~i Crematorilor Umane 

C..ne este pentru aprobarea proiectului de hotririire? - 43 voturi, abtineri 
? - 1 ' voturi (Toma T.,Enciu I, Giugula D., Surulescu A, Gheorghe V.,. 
Tudoiz:he D.,Goncea L., Stan I., Robe P., GBletuge S., Botezatu P.), 
Tmpoi;i\~5 ? - 0 voturi I 

P zest proiect de hotarare a fost aprobat 

I 

T-ecem la proiect de hotirare privind aprobasea staadiaalari de 
fezabjj .rate ~i indicatorilor tehnico-economici pentru investitia 
,,Arne!- 3jare zona de colectare de~euri vegetale - Cimitirul Bellu9' 



C ne este pentru aprobarea proiectului de hotirare? - 44 voturi, abtineri 
? - 1 C  voturi (Enciu I, Giugula D., Surulescu A, Gheorghe V., Tudorache 
D.,Gc;i-2ea L., Stan I., Robe P., Giletuse S., Botezatu P.), impotriva ? - 0 
voturi 

P-est proiect de hotirare a fost aprobat 

T.ecem la proiect de b ta r i re  privind utilimarea unor sunae din 
fondu! de rezewa al bugetului CGMB pe anul 2006 

%zt.primar general Adriean Videanu -- 
Este vorba de un proiect pe care municipalitatea i l  are cu Ministerul 

Culturil si anume Festivalul International de Teatru. Suma nu s-a pu~,: 
deterrrLna pentru cii a fost fundamentati de Ministerul Culturii. I 

bl.presedinte Tiinase Antonel - 
+C ne este penrtru aprobarea proiectului de hotirAre? - 43 voturi, abtineri; 

? - 9 Lmturi(Enciu I, Giugula D., Surulescu A, Gheorghe V., Budorache D.,, 
Stan I.. Robe P., Giiletuse S., Botezatu P.),, impotrivii ? - 0 voturi 

Acest proiect de hotir ire a fost aprobat 

-- 
i .?stem la proiect de hotarbre privind aprabarea reampiasarii Statuii 

Cars! ! in Piafa Revolufiei. 
C ine este pentru aprobarea proiectului de hotirare? - 43 voturi, abfineri 

? - 9 wturi (Enciu I, Giugula D., Surulescu A, Gheorghe V., Tudorache D.,, 
Stan I.. Robe P., Giletuqe S., Botezatu P.), impotrivi ? - 0 voturi 

A x s t  proiect de hotiirare a fost aprobat 

T:ecem la proiect de hotarire privind tnf iinfarea Teatrului, 
Binere:ului prin reorganizarea qi restructurarea Teatrului de Psoieetel 
Culturak Theatrum Mundi. 

Gi.consilier Pop Romeo 

Fmpun urmiitorul amendament : 
b 3 propun s i  se modifice data respectiv s i  fie infiintat cu data de 

01.01.2007-la art.l(ca sii se incheie un exercitiu financiar) si la insistentat 
Uniuni; Teatrale din Romania gi a criticilor din Romania sii se numeasci 
Teatru: Tineretului ,,Metropolis" pentru ca este o retea internationali de teatru. 

C ?.presedinte Tinase Antonel -. 
C ;2e este pentru propus de domnul consilier Pop Romeo 

? - 54 l~oturi 



Cine este pentru aprobarea proiectului de hot8rire cu amendamentul, 
aprob~;: ? - 54 voturi 

P cest proiect a fost aprobat. 

Trecem la proiect de hotarare privind aprobarea solicitarii ajustgrii 
tarifare extraordinare corespunzZitoare investitiilor municipalititii PBB aria 
de res sonsabilitate a municipalitafii contractuali a coracesionaruiui S.C. 
Apa N,~va Bucure~ti S.A. 

L n e  este pentru? - 49 voturi, Tmpotriv2? - 0 voturi, abtineri? 5 voturi 
(Toma T., Prioteasa D, Paraschiv L, Murg C.) 

Lseclar iinchise lucr8rile 9edintei de azi. 
i' ) 

FRESEDIN SECRETAR GElVERaL 
AL MUNlClPlULUl BUCURES-fl 

Z I-. Ec. Antonel Dumitru St2nescu I 
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